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Fatsa İlçe Müftüsü Şenel Yılmaz yeni yapılan Müftülük hizmet binası ile ilgili açıklamalarda
bulundu. Müftü Yılmaz: “Hizmet binamızın yapımını elimizdeki imkânlar doğrultusunda
gerçekleştiriyoruz. Destek olanlara teşekkür ediyorum” dedi.

  

Kaba inşaatının bitme aşamasına geldiğini söyleyen Müftü Yılmaz: “Kaba inşaat bittikten sonra
dış kaplama gerçekleşecek. Yapımı devam eden binamızı tam anlamıyla kusursuz olarak
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yapacağız. İç kısım bizim için biraz masraflı olacak. Bu zamana kadar inşaatımızın 1 milyon 200
bin TL masrafı oldu. İnşaatımızın tamamen bitmesi için 1 milyon 500 bin TL’ye ihtiyacımız var.
İnşaatımızın bitme tarihi ile ilgili kesin bir tarih vermemiz yanlış olur ama hizmet binamızın bir an
önce bitmesi için elimizdeki tüm imkânları kullanıyoruz. Vatandaşlarımız bizlere yardım ederse
bizler de o kadar erken bitirmiş oluruz. Vatandaşlarımıza da teşekkür ediyorum. Bu zamana
kadar bizlere sahip çıkıp destek oldular ve bundan sonra yanımızda olacaklarından hiç
şüphemiz yok. Binamızın toplam maliyeti 3 milyon TL’yi buluyor. Bu da ciddi bir rakam. Ama
hayırsever vatandaşlarımızın yardımı ile inşallah bu binayı bitireceğiz” dedi.
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